

**CATALO**  
Vegetarian  
**DHA+**  
Formula  
with ARA & Lutein

Meet WHO  
For 6-12 mth infants  
Recommendations

ARA:DHA  
2:1 Perfect  
Ratio\*

Powder 26.3 Grams  
29 Days Servings

CATALO Children's Vegetarian DHA+ Formula (With ARA & Lutein) Consuming sufficient DHA allows better brain & eye development, while ARA & Lutein can further promote intelligence and visual acuity during children's development stage. CATALO uses *life'sDHA+ARA™* which is the highly purified algae DHA and ARA\*, recognized by FDA as safe food for children. Since it's not from fish, there is neither risk of ocean-borne pollutants, nor any fishy aftertaste. Accepted by FDA, it is the source of DHA being used in U.S. infant formulas. It contains ARA & DHA in 2:1 perfect ratio that meets World Health Organization (WHO) recommendations for 6-12 months infants.<sup>1</sup> With patented ingredient *™FloraGLO Lutein\**, it provides adequate important nutrients for eye development. The eye & brain development during fetal stage to 2 years old is critical for your child, adequate intake of DHA, ARA & Lutein can assist better brain development, improve infants' learning & thinking abilities, visual acuity, and promote eye health.

\* Contains 64mg ARA, 32mg DHA & 1mg Lutein per serving

#### Main Functions:

- Better brain development and higher intelligence
- Better learning ability, memory and concentration
- Better eyes development and visual acuity
- Human compatible formula encourages higher absorbability

Suitable for: 6 months & above infants, children in the developing or learning stage, concerned about children's eyes and brain development, suffering from symptoms of sensitivity, unbalanced diet

專為6個月以上寶寶而調配

**CATALO**

藻油 **DHA+**  
全效活腦補眼配方

Children's Vegetarian  
DHA+ Formula

含ARA及葉黃素\*  
with ARA & Lutein\*

促進腦部及視力發展  
令視覺更敏銳

達致醫學驗證  
ARA:DHA  
完美2:1比例<sup>1</sup>

世衛建議DHA及ARA水平,  
對6-12個月幼兒

專利萃取技術。純正高品質  
方便加入飲品食品中

粉裝 Powder 26.3克 Grams  
約29日份量

美國製造 Made in USA

#### Supplement Facts 營養數值

Serving Size 食用份量: 1 Spoon匙 (900mg 毫克)  
Servings Per Container 每盒裝所含食用份量: about 約 29

| Amount Per Serving 每食用份量                                                                                       |            |
|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------|
| <i>life'sDHA+ARA™</i> Vegetarian Algae Extract / 天然高純度藻油植物DHA+ARA精華                                            | 867mg / 毫克 |
| ARA (Arachidonic acid) / 二十碳四烯酸                                                                                | 64mg / 毫克  |
| DHA (Docosahexaenoic Acid) / 二十二碳六烯酸                                                                           | 32mg / 毫克  |
| <i>™FloraGLO Marigold Extract</i> (Standardized 10% Lutein and 0.5% Zeaxanthin) / 天然萬壽菊精華 (標準化10%葉黃素及0.5%玉米黃質) | 10mg / 毫克  |

Serving Directions For 6 months to age 2 children: Take 1 level spoon daily. For age 3-5 children: Take 2 level spoons daily  
\*Please use the spoon enclosed Dissolve into water, milk, juice or any kinds of drinks, stir well and serve

Ingredients *life'sDHA+ARA™* Natural Vegetarian Algae Extract (contains ARA and DHA), *™FloraGLO Marigold Extract* (Standardized 10% Lutein and 0.5% Zeaxanthin)

Storage Keep in a dry and cool place. Keep the cap tight and store in refrigerator (4°C) after opening. Avoid overexposure in air to keep its freshness

Net Weight 26.3g

Best Before Shown on box (ddmmyy)

Contain no artificial colorings or flavorings  
Content turns yellowish upon time is a normal phenomenon

|                |                                                                 |
|----------------|-----------------------------------------------------------------|
| 建議食法           | 6個月幼兒至2歲兒童: 每天1平匙<br>3-5歲兒童: 每天2平匙<br>可加入清水、牛奶、果汁或各類飲料當中, 拌勻後飲用 |
| *請使用產品附送膠匙量度份量 |                                                                 |
| 成份             | 天然高純度藻油植物DHA+ARA精華 (含ARA及DHA), 天然萬壽菊精華 (標準化10%葉黃素及0.5%玉米黃質)     |
| 保存方法           | 請放於乾燥及陰涼地方。開封後, 請保持瓶蓋扭緊並存於雪櫃 (4°C) 內。盡量避免讓瓶蓋打開太久而讓濕氣進入, 以免影響新鮮度 |
| 內容量            | 26.3克                                                           |
| 此日期前最佳         | 如盒所標示 (日月年)                                                     |

不含人造色素或香料。如產品顏色變黃, 屬自然現象, 請安心食用

美國家得路兒童藻油DHA+全效活腦補眼配方 (添加ARA及葉黃素) 吸收足夠奧米加3脂肪酸DHA能針對補充兒童腦部及眼睛發展所需重要元素; 而奧米加6不飽和脂肪酸ARA和葉黃素Lutein, 更能全面促進兒童成長階段的智力與視力發展。

美國家得路兒童藻油DHA+全效活腦補眼配方採用 *life'sDHA+ARA™* 高純度藻油DHA及ARA精華\*, 不含重金屬或其他有害物質, 並無任何魚腥味, 此DHA配方更獲FDA認可並獲美國初生嬰兒奶粉所選用, 特別加入ARA達致醫學驗證完美2:1比例, 符合世界衛生組織 (WHO) 對6至12個月嬰兒建議的份量及標準<sup>1</sup>, 純正高品質, 較一般DHA補充品優勝。配合專利成份 *™FloraGLO* 葉黃素Lutein\*, 為眼睛健康發展提供所需重要營養。幼兒由媽媽懷孕後期至2歲期間, 大腦及視力發展非常迅速, 攝取足夠的DHA、ARA及葉黃素Lutein, 有助促進寶寶腦部發展、學習能力和專注力, 強化視覺功能發展, 促進眼睛健康。特製粉末配方, 方便加入任何飲品、米糊或果蓉中, 是培養資優兒童好幫手!

<sup>1</sup> Lipids in Early Development, FAO/WHO Expert Consultation on Fat and Oils in Human Nutrition, (1994)pp.49-55. (Refer to ARA:DHA ratio)

\* 每食用份量含64毫克ARA、32毫克DHA及1毫克葉黃素。

#### 主要功效:

- 促進腦部發展, 寶寶更聰明、IQ更高
- 增強學習能力、記憶力及集中力
- 促進眼睛發展, 視覺更敏銳
- 人體親和又容易吸收的營養補充品

適用人士: 6個月以上幼兒, 學習中兒童, 發育中兒童, 關注兒童眼睛及腦部發展, 易敏體質, 偏食兒童

美國CATALO 客戶服務熱線: (852) 3556 8686  
網頁: CATALO.COM

Product Code/  
產品編號 3002